
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 8. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 149
Vil ministeren kommentere på daværende forskningschef Steffen Heiberg fra Det Natio-
nalhistoriske Museums udsagn i 2008 om, at der er behov for en langsigtet strategi for 
bevaring af fortidsminder, og oplyse om der sidenhen er blevet udarbejdet en sådan 
strategi, og hvordan prioriteres denne i regeringen og Kulturministeriet, jf. artiklen »Dansk 
kulturarv forfalder«, bragt på jyllands-posten.dk den 2 december 2008?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjoern@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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